
 
 

 BRM.0012.9.7.2022 
 

Protokół  Nr  36/2022 

z posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego w dniu  15 lipca 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

aleja Ratuszowa 36. 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Czas z trwania posiedzenia  9.00 – 9.25.                
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

Przewodniczący:   - Waldemar Kwiatkowski, 

członkowie:     - Grzegorz Piński, 

     - Jarosław Kopeć, 

     - Dobromir Szymański. 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Waldemar Kwiatkowski – 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 35/2022 z 21.06.2022 r. posiedzenia Komisji. 

4. Podsumowanie sportu szkolnego w I półroczu 2022 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 35/2022 z 21.06.2022 r. z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 35/2022 z 21 czerwca 2022 r. posiedzenia 

Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Podsumowanie sportu szkolnego w I półroczu 2022 r. – materiał stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Mam tylko jedno pytanie, bo na ostatniej Komisji rozmawialiśmy na temat, żeby 

chociaż zrównać się z Powiatem. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Właśnie chciałabym podjąć ten temat.  Czy macie Państwo jakieś propozycje jako 

Komisja Sportu? 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Mam taką propozycję, żeby przede wszystkim wspólnie z osobą, która będzie 

odpowiedzialna, ustalić logiczny harmonogram zawodów sportowych dla szkół 

podstawowych, bo nie chodzi tutaj o szkoły powiatowe, ponieważ oni mają to 

logicznie zrobione i połączone z województwem. Natomiast nie może być tak, że na 

koniec roku szkolnego odbywały się w tygodniu np. 2-3 zawody, bo rodzice wtedy 

nie puszczają dzieci z powodu ocen itd. I rzeczywiście od wielu lat to kuleje. Kiedyś 

już wspominałem ten temat i chciałbym, żebyśmy zaprosili koordynatora ds. sportu 

na Komisję, żeby wspólnie omówić ten problem i jakoś sobie z nim poradzić. Nie 

może być tak, że we wrześniu i w październiku nie odbywa się prawie nic, 

a w miesiącach kwiecień, maj, czerwiec jest kumulacja. Kumulacja jest dlatego, że 

zawody powiatowe kwalifikujące do zawodów wojewódzkich odbywają się zawsze 

na wiosnę. Nie może być tak, że zawody miejskie odbędą się w tym samym czasie. 

Możemy zrobić tak, że Mistrzostwa Miasta w lekkiej atletyce, w siatkówce lub 

w innych kategoriach będą odbywały się na jesień, czyli na początku roku szkolnego. 

To daje też duże pole manewru nauczycielom wychowania fizycznego, ponieważ 

będą w tym momencie wiedzieli czym dysponują. Pod kątem lekkoatletyki to akurat 

nie ma kogo wybrać w tych miesiącach jesiennych. Wiadomo, że pandemia zrobiła 

już w ogóle bałagan, ale to już mamy za sobą. Natomiast ciężko jest wybrać 

dzieciaków naprawdę sprawnych do tych zawodów powiatowych, czy też później 

powalczyć ze szkołami powiatowymi. Trzeba zwrócić uwagę, że większość zawodów 

powiatowych lekkoatletycznych wygrywają te szkoły z powiatu inowrocławskiego. 

Ten nasz inowrocławski sport szkolny, właściwie poza piłką nożną, mało istnieje. To 

jest taki jeden wniosek, żeby ten program jakoś logicznie zrobić. Druga moja 

propozycja jest taka, aby wrócić do rozgrywania Mistrzostw Miasta Inowrocławia, 

ale nie powiatowych tylko Mistrzostw Miasta Inowrocławia w lekkiej atletyce 

o Puchar Prezydenta? To co wcześniej mieliśmy a czego teraz nie ma. A nie 

funkcjonuje z racji tego, że nie było żadnych nagród, medali dla dzieciaków.  
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Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Panie Przewodniczący mamy problemy finansowe. Wynika to z tego, że mamy 

ograniczony budżet. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zdaję sobie z tego sprawę Pani Naczelnik, ale jeżeli nie docenimy dzieci to nie 

będziemy mieli sportu. Niestety taka jest prawda. Były takie sytuacje, że te dzieciaki 

stanęły pod podium i podchodził nauczyciel czy prezes i nie było nic.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Ale chyba dyplom dostawali? 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Tak dostawali. Były przesyłane w późniejszym czasie do szkół. Tak nie może być, bo 

to nie na tym polega. Nie może być tak, że sędziowie opłacani są ze szkolnych 

związków i oni są najważniejsi, a nie dzieci.  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

W jakim sensie? 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Każdy sędzia dostaje pieniądze za sędziowanie na zawodach szkolnych. 
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Tak, ale jak nie zapłacimy to nie przyjdą. To jest profesjonalizm. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Żeby był profesjonalizm to dzieciaki muszą coś dostać. Jeżeli będziemy mieli 

Mistrzostwa Miasta Inowrocławia o Puchar Prezydenta dla szkoły to są wtedy raptem 

3 puchary i medale. To nie jest dużo. To jest raz do roku organizowane. Wydaje mi 

się, że Wydział na pewno znajdzie pieniądze na takie rzeczy, bo nauczyciele też nie 

chcą przychodzić skoro dzieci nic nie dostają. To nie o nas chodzi, tylko o te dzieci. 

A pandemia zrobiła niestety dużą krzywdę i jest ciężko zgarnąć dzieciaki w tej chwili 

do sportu. Pracuję w sporcie wiele lat i mam doświadczenie jako trener w klubie  

i w szkole i wiem, że jest coraz gorzej. Teraz jest sport telefoniczny. I rzeczywiście 

trzeba ich zachęcić. Powiem prosty przykład. Brałem udział ze swoją Szkołą nr 16  

w Mistrzostwach Powiatu Inowrocławskiego w Lekkiej Atletyce i dzieciaki dostały 

medale. Moje dzieciaki akurat w sztafecie 4x60m zdobyły 3 miejsce. Pan Lis wręczał 

im te medale i wróciły do szkoły zachwycone. Chodzili po szkole z tymi medalami.  

I to była 6 klasa. I do mnie dzieciaki przychodziły i pytały kiedy są następne zawody, 

żeby mogły brać w nich udział, bo coś było. Te dzieci nie pamiętają tego okresu, 

gdzie nie było nic. Jak chodziliśmy na zawody i dyplomy były kładzione na półkę po 

czasie. W związku z tym każdy dyplom tutaj był indywidualnie podpisany przez 

Panią Starostę. Nie muszą dostawać nagród, wystarczy tylko medal i dyplom. I jeżeli 

będzie to Puchar Prezydenta to niech szkoła dostanie ten puchar. Jest to rywalizacja  

i jest to zachęta dla szkół i dla dzieciaków, bo ostatnio brały udział w zawodach dwie, 

trzy szkoły i to było wszystko. Integracyjna, która ma bardzo blisko, my jako Szkoła 
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nr 16 i czasami Szkoła nr 8 i nr 4 przychodziły na zawody. A szkół w mieście mamy 

dużo więcej. Więc jeśli szkoła dostaje pismo odnośnie zawodów to musi być tam 

napisane, jakie są nagrody. Powiat robi to naprawdę w sposób profesjonalny jeśli 

chodzi o organizację, bo dostając regulaminy wiemy, czego możemy się  spodziewać, 

a na co nie liczyć. Myślę, że wspólnie z Ośrodkiem Sportu i Rekreacji można to 

zorganizować. Ośrodek Sportu i Rekreacji może nam pomóc, bo nawet mogą 

zapewnić wodę i myślę, że nie byłoby problemu. Nie muszą być pieniądze tylko  

z naszego Wydziału. Generalnie w poprzednich latach, jak była jeszcze Pani 

Wiesława Pawłowska Dyrektorem to zawsze były te nagrody robione wspólnie. 

Chciałbym, żeby w roku wrócić do tego dobrego stylu, który mieliśmy wcześniej. Nie 

chciałbym, żebyśmy byli takim tłem dla Powiatu, bo niestety Powiat popłynął, jeśli 

chodzi o organizację imprez dla dzieci szkolnych, bo one są dla nas najważniejsze. 

Także coś musimy zrobić. Można się pokusić o to, żeby szkoły organizowały 

poszczególne zawody. Kiedyś też było dobrym zwyczajem, jak Szkoła nr 14 

organizowała zawody międzyszkolne w piłce nożnej. Można też to poruszyć na 

spotkaniu dyrektorów, żeby każda szkoła wzięła pod siebie zawody szkolne w piłkę 

nożną, siatkówkę, koszykówkę, czy pływanie. I w tym momencie też rozwiąże nam 

się trochę sytuacja, bo wiadomo, że szkoły sobie poradzą z tymi nagrodami  

i pucharami. Można korzystać ze sponsorów. To nie są akurat duże koszty, więc 

można w tym kierunku iść i coś się ruszy, a wtedy rzeczywiście będzie to miało ręce  

i nogi, bo skumulowanie zawodów lekkoatletycznych w maju i w czerwcu to jest zły 

pomysł.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.  
 

Nie było. 
 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy ktoś z Państwa ma jakieś sprawy bieżące? 

 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Mam pytanie. Jak wygląda sprawa odnośnie tego parku Streetworkout? Bo trafiają do 

mnie takie pytania. 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Na następne posiedzenie Komisji przygotujemy wniosek, który trafi do wpisania do 

budżetu Miasta i zobaczymy co Pan Prezydent na to. Myślę, że to nie jest duży koszt.  
 

Dobromir Szymański – członek Komisji: 

Ja już przekazałem, że opinia Komisji jest pozytywna i chcemy tej inwestycji. Tylko 

czy znajdą się na to pieniądze? 
 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Ja przygotuję wniosek już gotowy na następną Komisję i zobaczymy.   
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Dobromir Szymański – członek Komisji: 

To jest grupa, która trenuje w Solankach aktualnie. Tam też są koszykarze, którzy 

sobie czasami biegają do Solanek, ale tutaj mieliby bliżej.  

 

Waldemar Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji: 

Będę jeszcze rozmawiał z Panem Dyrektorem, bo w tym parku Streetworkout są do 

poprawienia dwa urządzenia i myślę, że to nie będzie problemu, żeby poprawili to ze 

środków OSiR-u.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

   

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 
 

/-/ Waldemar Kwiatkowski 
 

 

Protokółowała 
 

/-/ Monika Kozioł 


